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Verslag	  Adviesraad	  Samenlevingszaken	  

	  
Gehouden	  op	  woensdag	  9	  december	  2015	  

	  

Aanwezig:	   	   Bart	   Luttik,	   Gijs	   van	   Leeuwen,	   Loura	   Raamsdonk,	   Martha	   Vonk,	   Sjoukje	   van	   der	   Loo,	  	  
Henri	  Brendel,	  Tino	  Simons,	  Trudi	  van	  Doornik,	  Marga	  Brijs,	  Sandra	  Mauwer	  en	  Diane	  van	  Loo	  

Afwezig	  :	  niemand	  

Verslag:	  	  Joke	  van	  Zalingen.	  

	  

1. Opening.	  
We	  vergaderen	  vanmiddag	  in	  zaal	  de	  Buijs	  op	  het	  Stadhuis,	  waar	  Bart	  de	  vergadering	  opent	  met	  een	  
welkom	  aan	   allen	   en	   in	  het	   bijzonder	   aan	  Nawal	  Al-‐Baz.	  De	   agenda	  wordt	   aangepast,	   punt	   3	   en	  4	  
ruilen	  van	  plaats.	  

	  
2. Inspraak/vragen	  half	  uur.	  

Er	   zitten	   zeven	   toehoorders	   op	   de	   publieke	   tribune.	   Er	   wordt	   geen	   gebruik	   gemaakt	   van	   het	  
spreekrecht.	  

	  
3. Presentatie	  door	  Nawal	  Al-‐Baz	  over	  de	  activiteiten	  van	  de	  Stichting	  Aan	  Zet.	  

De	   stichting	   Aan	   Zet	   heeft	   een	   ondersteunende,	   educatieve	   functie	   voor	   ouders,	   scholen	   en	  
gemeente.	  Nawal	   licht	  de	  werkzaamheden	  toe	  en	  gaat,	  op	  verzoek,	   in	  op	  de	  vraag	  ”Hoe	  krijgen	  wij	  
allochtonen	  binnen	  de	  gelederen	  van	  de	  Adviesraad	  en	  de	  werkgroepen?”	  De	  huidige	  bemensing	  van	  
de	   Adviesraad	   is	   namelijk	   geen	   afspiegeling	   van	   de	  Maassluise	   gemeenschap.	   Nawal	   zegt	   dat	   het	  
vooral	  op	  een	  persoonlijke	  benadering	  aankomt	  en	  het	  vertrouwen	  winnen	  van	  de	  ander.	  	  
Bart	  vertelt	  dat	  er	  wel	   contact	   is	  geweest	  met	  vertegenwoordigers	  van	  de	  Turkse	  en	  Marokkaanse	  
moskeeën	  maar	  dat	  hier	  geen	  vervolg	  op	  is	  gekomen.	  Nawal	  zegt	  toe	  mensen	  met	  ons	  in	  contact	  te	  
brengen	  en	  zal	  Trudi	  uitnodigen	  voor	  een	  bijeenkomst	  van	  Aan	  Zet.	  	  
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4. Mededelingen.	  
	  

Verslag	  met	  wethouder	  Keijzer	  d.d.	  25	  november	  2015.	  
Hiervan	   is	   nog	   geen	   vastgesteld	   verslag.	   Met	   de	   wethouder	   is	   besproken	   dat	   de	   reacties	   op	   de	  
adviezen	  soms	  erg	  mager	  zijn,	  dat	  er	  vaart	  moet	  worden	  gemaakt	  met	  de	  cliëntenraden	  voor	  Rogplus	  
en	   Stroomopwaarts	   en	   dat	   de	   AS	   een	   forse	   werkdruk	   heeft.	   In	   januari	   is	   er	   een	   overleg	   met	  
wethouder	   v.d.	   Houwen	   en	   mevrouw	   Curfs	   (Stroomopwaarts)	   over	   de	   contacten	   tussen	   de	  
Adviesraad	  en	  Stroomopwaarts	  en	  de	  op	  te	  richten	  cliëntenraad	  van	  Stroomopwaarts.	  

5. Ingekomen	  en	  uitgaande	  stukken.	  
Gijs	  licht	  de	  lijst	  kort	  toe.	  

6. Verslag	  	  van	  de	  vergadering	  van	  28	  oktober	  2015.	  
N.a.v.	  blad	  1.	  vertelt	  Sjoukje	  dat	  het	  Platform	  Kleurrijk	  Maassluis	  niet	  meer	  bestaat	  en	  dat	  er	  geen	  
nieuw	  platform	  oprichting	  is.	  N.a.v.	  blad	  2.	  tweede	  regel:	  de	  vervolgafspraak	  is	  18	  januari	  2016.	  Het	  
verslag	  wordt	  goedgekeurd	  en	  vastgesteld.	  

	  	  	  	  	  7.	  	  Concept-‐	  advies	  inzake	  de	  “Voortgang	  bij	  het	  scheppen	  van	  Beschut	  Werk”.	  

Gijs	  licht	  het	  conceptadvies	  toe.	  In	  hetzelfde	  advies	  komt	  ook	  “Het	  herzien	  van	  de	  studietoelage	  voor	  
jongeren	  met	  een	  handicap”	  aan	  	  bod.	  Henri	  vraagt	  dit	  in	  een	  aparte	  brief	  te	  doen,	  omdat	  het	  eerste	  
advies	  het	  tweede	  afzwakt.	  Het	  concept	  wordt	  vastgesteld.	  Gijs	  biedt	  de	  twee	  adviezen	  aan	  aan	  het	  
college	  van	  B&W.	  

8. Vaststelling	  werkprogramma	  en	  begroting	  van	  de	  Adviesraad	  Samenlevingszaken	  voor	  2016.	  
Het	  stuk	   is	  compleet.	  Begroting	   is	  toegevoegd.	  Uitgaven	  blijven	  binnen	  de	  marges.	  Er	   is	  nog	  ruimte	  
voor	  een	  extra	  cursus.	  Het	  werkplan	  wordt	  vastgesteld.	  

Agendavoorstel:	   om	   17.30	   uur	   komt	   de	   wethouder.	   Voorgesteld	   wordt	   punt	   9	   naar	   de	   volgende	  
vergadering	  in	  januari	  door	  te	  schuiven.	  Allen	  gaan	  akkoord.	  

10.	  Vaststelling	  vergaderdata	  van	  de	  Adviesraad	  voor	  2016.	  

Geen	  wijzigingen:	  akkoord.	  

11.	  Wat	  verder	  ter	  tafel	  komt.	  

• Naamkaartjes:	  akkoord.	  
• Terugblik	  gezamenlijke	  bijeenkomst	  op	  24	  november	  2015.	  Zeer	  geslaagd,	  leuk	  contact.	  Henri:	  

Wereldwinkel	  was	  ook	  blij.	  
• Vastgesteld	   verslag	   van	   het	   overleg	   DB	   met	   wethouders	   van	   8	   juli	   jl.	   Geen	  

opmerkingen/vragen.	  
• Besluitenlijst	   DB-‐vergadering.	   Bewonersvereniging	   moet	   zijn	   VBBM,	   Vereniging	   Bewoners	  

Belangen	  Maassluis,	   een	  mogelijke	   vergaderlocatie.	   Bijna	   onderaan:	   Inge	  moet	   Ingrid	   zijn,	  
burgemeester	  Haan,	  zonder	  de.	  	  En	  de	  nieuwe	  teamleider	  heet	  Laura	  Eylen.	  

	  

Bart	  blikt	   terug	  op	  een	  hectisch	   jaar.	  Oorzaak?	  De	  drie	  grote	  transities,	  ook	  op	  sociaal	  domein	  veel	  
differentiaties,	   zoeken	  naar	  een	   rol	   in	  deze	  verscheidenheid.	  Ook	  het	  ontbreken	  van	  cliëntenraden	  
speelde	  de	  AS	  parten.	   Er	   is	  hard	  gewerkt:	   9	   adviezen	  uitgebracht,	  waarvan	  6	  ongevraagd.	  Kortom:	  
aan	  de	  doelstelling	  is	  voldaan.	  
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12.	  Rondvraag.	  

Martha:	   de	   vergadering	   met	   Ingrid	   Albers	   staat	   gepland	   op	   9	   februari	   2016.	   De	   volgende	   AS-‐
vergadering	  (20	  januari	  2016)	  zijn	  Trudi	  en	  Henri	  afwezig.	  

Sjoukje	   heeft	   gezorgd	   voor	   een	   kleurige	   informatiemap,	   waar	   visitekaartjes,	   foldertjes	   en	   ander	  
informatiemateriaal	  in	  gestopt	  kan	  worden	  om	  achter	  te	  laten	  bij	  onze	  achterban.	  In	  de	  Schakel	  zijn	  
we	  deze	  week	  ruim	  aan	  bod	  gekomen.	  

	  

13.	  Sluiting.	  

Om	  17.45	  uur	  sluit	  Bart	  de	  vergadering	  met	  een	  dankwoord	  aan	  allen.	  

	  

	  

	  

	  

	  
	  

	  
	  
	  

	  

	  


